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Ny styrelse 
På föreningsstämman i maj valdes följande medlemmar 
in i styrelsen: Martin Halldén, Karin Allera, Lollo Vedbring, 
Hans Clausen, Clara Sundström, Joachim Lindqvist 
(suppleant). Styrelsen har utsett Martin till ordförande, 
Karin till sekreterare och Lollo till kassör. 

Vi i styrelsen vill också passa på att tacka Claës Kylberg 
för de senaste årens utmärkta insatser som kassör i 
föreningen, och som parkeringsansvarig. 
 

Gårdsgrupp 

På stämman beslutades även att inrätta en gårdsgrupp. 
Gårdsgruppen är tänkt att jobba med utveckling av 
innergården. Föreningsstämman ville gärna att vi tar fram 
förslag som innebär att vi gör den ännu finare, och 
möjliggör för ännu mer umgänge. Är du intresserad av att 
ingå? Ta kontakt med någon av oss i styrelsen, eller 
mejla på styrelsen@brfsodrarosendal.se 

Ekonomi 
Även om elpriset har gått ner den senaste tiden så är 
inflationen fortsatt hög på andra områden. Styrelsen 
jobbar fortlöpande med åtgärder för att exempelvis 
energieffektivisera så mycket som möjligt. Om ni har 
idéer om vad vi som förening kan göra för att spara ännu 
mer energi, eller andra kostnader, är vi såklart 
tacksamma för detta. Mejla oss gärna på 
styrelsen@brfsodrarosendal.se. 

Trevlig sommar önskar Styrelsen! 

Elstöd 
Den 30 maj blev det möjligt för 
föreningen att söka elstöd. 
Ansökan lämnades in och 
godkändes. Föreningen 
beviljades ca 187 000 kronor i 
stöd. Styrelsen återkommer 
senare med information om 
hur stödet ska hanteras 
gentemot medlemmarna. 
 

SBC Hemma 
Alla medlemmar har tillgång till 
kundportalen SBC Hemma. I 
portalen kan man hitta sina 
avier, man kan begära 
lägenhetsutdrag, göra digitala 
felanmälningar eller ställa 
frågor till SBC. Man loggar in 
via sbc.se. 
 

Brandskydd 
Plan- och byggnadsnämnden 
har gjort en tillsyn i vårt garage 
och fattat ett beslut om att 
ytterligare brandskyddsåtgärder 
ska göras i cykelrummet mellan 
trapphus 28 och 30. Det finns 
regler för hur brandskyddet 
mellan ett garage och ett 
trapphus ska ordnas. Styrelsen 
har tagit del av tidigare 
underlag i frågan, från när 
huset byggdes, och anser att 
brandskyddet borde anses vara 
fullgott. I ett första skede har 
därför en överklagan lämnats in 
som ska behandlas av 
Länsstyrelsen. Åtgärder som vi 
skulle kunna vidta om 
överlagandet avslås, kan vara 
att bygga till s.k. brandslussar, 
eller att tömma cykelrummet 
helt och hållet. 
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